



Co-funded by the
Erasmus+ Programme
of the European Union

Equipment for INTENSE Doctoral School

Partner: Odessa State Environmental University

Метеостанция Инспектор-Метео (он-лайн), расширенный набор приборов Meteorological Station Inspector-Meteo (on-line), advanced set of devices



Измерение температуры воздуха, относительной влажности, количества осадков, скорости и направления ветра, атмосферного давления, влажности и температуры почвы. Передача данных осуществляется через сайт <http://meteo.inspector.ua>

Measurement of air temperature, relative humidity, precipitation, wind speed and direction, atmospheric pressure, soil moisture and temperature. Data transfer is performed via the website <http://meteo.inspector.ua>

**Integrated Doctoral Program for
Environmental Policy, Management and
Technology
INTENSE**
586471-ERP-1-2017-1-EE-ERPКА2-СВНЕ-ЈР

Измерительные преобразователи качества воздуха Vaisala Air Quality Transmitter AQT420



Измерение концентрации NO_2 , SO_2 , CO , O_3 , твердых частиц ($\text{PM}_{2.5}$ и PM_{10}) в воздухе, а также метрологических характеристик (влажности, давления и температуры воздуха). Научно-экспертный центр мониторинга окружающей среды ОГЭКУ предоставляет в режиме онлайн репрезентативные данные о качестве атмосферного воздуха в курортно-рекреационной зоне Одессы ([Мониторинг качества воздуха Одессы](#)).

Measurement of NO_2 , SO_2 , CO , O_3 , $\text{PM}_{2.5}$ and PM_{10} , and weather data, such as humidity, air pressure, and temperature in the ambient air. OSENU Environmental Monitoring and Expertise Centre provides representative online data on air quality in the resort and recreational zone of Odessa ([Odessa Air Quality Monitoring](#)).

Integrated Doctoral Program for
Environmental Policy, Management and
Technology
INTENSE
586471-ERP-1-2017-1-EE-ERPKA2-SVNE-JP

Сервер

HPE ML350 Gen10 LFF CTO Server 877625-B21



Обеспечение поддержки информационных ресурсов ОГЭКУ и порталов дистанционного обучения, в т.ч. <http://dl.intense.network/>.

Provision of support for OSENU information resources and distance learning portals, including <http://dl.intense.network/>.

**Integrated Doctoral Program for
Environmental Policy, Management and
Technology
INTENSE**
586471-ERP-1-2017-1-EE-ERPKA2-SVNE-JP